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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szabályozása lesz az iskolai 
kamerahasználatnak?" 

Tisztelt Államtitkár Úr!

A február elején tartott gyöngyöspatai szegregációs iskolaügy sajtótájékoztatóján az Államtitkár Úr 
kijelentette, hogy az oktatási intézményekben előforduló, pedagógusokkal szembeni erőszakos 
esetek szaporodása romló tendenciákat mutat. Ennek visszaszorítása érdekében a kormány az 
érintett és erre igényt tartó oktatási intézményekben iskolarendészet felállítását és biztonsági 
kamerarendszer kiépítését tervezi.

Bár az Államtitkár Úr szerint a kezdeményezés elsődleges célja nem az elkövetők kriminalizálása 
és büntetése, hanem a megelőzés, ettől függetlenül a jövőben vizsgálnák a büntethetőség életkori 
határának leszállítását, hogy indokolt esetben a 12-14 éves gyermekek is felelősségre vonhatók 
legyenek.

Fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:

1.Milyen céllal akarják telepíteni a kamerákat?

2.Meddig kell majd megőrizni a felvételeket?

3.Nézi-e majd valaki folyamatosan a készülő felvételeket?

4.Csak kép, vagy pedig hang rögzítésére is szolgál majd a kamera?

5.Kiknek adhatók majd ki a felvételek?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020.február 28.
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Hohn Krisztina
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